

好思之家顺义校区 2018-2019 第二学期课外课

ASA for House of Knowledge Shunyi Campus 2018-2019 Term 2

Monday

周一

Baking Master 烘焙小达人
Jazz 爵士
Swimming Beginner I 游泳初级一

Tuesday

周二

Magic 魔术
Swimming Beginner II 游泳初级二
Football 足球
Creative Drawing 创意绘画
Physique 形体艺术
Learning German 德语学习

Wednesday

周三

Kungfu 功夫
Chinese Painting 国画魅力
Robot Wonder 机器人
Kinder Gymnastics 幼儿体操

Thursday

周四

LAMDA 诗歌戏剧
Swimming Intermediate 游泳中级
Astronomy Exploration 星空探秘
Yoga 瑜伽
Animal Encyclopedia 动物小百科
Basketball 篮球

Friday

周五

Learning German 德语学习
Secret of Plants 植物奥秘
STEAM 力思普工艺创客
Baseball 棒球
Tambourine 手鼓

Day: Monday
Age Range: 3+ years
Min Students: 5-15/class
Language: Chinese
Time: 3:45-4:30pm
Cost: 2240 RMB (14 classes)

日期: 周一
年龄: 3 岁以上
班级人数: 5-15
语言: 中文
时间: 下午 3:45-4:30
费用: 2240 元 (14 课时)

Ready, set, bake! Baking is fun, a great way to connect with kids, and the results are delicious. Whether you're slathering fluffy, white frosting over a decadent chocolate cake, or forming soft ropes of dough into creative shapes, time spent together in the class creates memories that last a lifetime. With a little guidance their creative culinary flair can shine, and they will no doubt love their newfound 'adult' tasks! Learn to bake and cook in a healthy way whilst practising patience and creativity, providing an experience that is not only great fun but also supports personal growth!

甜蜜的味道，浓浓的香味，快乐的过程，无论是蓬松的巧克力蛋糕，还是揉捏面团造型成各种饼干，抑或是多彩漂亮的各色纸杯蛋糕，烘焙课是一个与孩子们一起分享快乐的绝佳机会。什么才是健康的成分？什么是无敌的搭配？既是耐心细致的考验，又充满了创意的挑战。对于孩子来说，每一次尝试，都将是一次特别的新奇体验。不仅仅是烤箱，我们还有更多不一样的“小帮手”！很好的培养孩子的动手能力，对食品的认知，对饮食习惯的良好观念。

Day: Monday
Age Range: 5+ years
Min-Max Students: 6-15/class
Language: Chinese
Time: 3:45-4:30pm
Cost: 2772 RMB (14 classes)

日期: 周一
年龄: 5 岁以上
班级人数: 6-15
语言: 中文
时间: 下午 3:45-4:30
费用: 2772 元 (14 课时)

Jazz dance is a form of dance that exudes cheerfulness, vivacity and vitality. It is characterized by the freedom of the dance and it is quite different from traditional classical ballet which requires stricter postures and discipline.

爵士舞，主要是追求愉快、活泼、有生气的一种舞蹈。它的特征是可自由自在的跳，不像传统式的古典芭蕾必须局限於一种形式与遵守固有的姿态。

Day: Monday
Age Range: 4+ years
Min Students: 6/class
Language: Chinese
Time: 3:45-4:30pm
Cost: 1320 RMB (6 classes)

日期：周一
年龄：4 岁以上
班级人数：6
语言：中文
时间：下午 3:45-4:30
费用：1320 元 (6 课时)

Established in 2009, Firepower International Swimming Club is initiated in providing high profile professional swimming training for adolescents and teenagers. Aimed at young swimmers to develop their love of the sport, this club also intends to foster speed and courage in the water, equipping children with a systematic orientation into swimming. We inspire potential, building kids' confidence. The Beginner course is divided into 3 levels. Students will learn from Level 1- Level 3 to enhance water confidence and water balance, breathing techniques, diving and floating, and learning freestyle stroke.

火力国际游泳俱乐部成立于 2009 年，俱乐部是为青少年和青少年提供高水平游泳训练专业而开设的。俱乐部以年轻人热爱比赛、培养速度和勇气为目标，以全方位、系统、科学为导向。我们有助于激发孩子的潜力，建立自信，赢得荣耀。初级课程分为 3 个阶段，学员将从 Level 1 - Level 3 的课程里学习增强水感和水中平衡，换气潜水漂浮，并学习自由泳泳姿。

Day: Tuesday
Age Range: 5+ years
Min Students: 5-10/class
Language: Chinese
Time: 3:45-4:30pm
Cost: 2590 RMB (including all the materials)
Classes: 14 classes

日期：周二
年龄：5 岁以上
班级人数：5-10
语言：中文
时间：下午 3:45-4:30
费用：2590 RMB (包括所有材料)
课时：14 节

Magic is a pre-wired way of thinking that is completely independent. It is a kind of performing art with the core of being unpredictable and surprising to the audience.

魔术是完全独立的一种前置思维方式，以不断变化让人捉摸不透并带给观众惊奇体验为核心的一种表演艺术，制造奇妙。

Day: Tuesday	日期: 周二
Age Range: 4+ years	年龄: 4 岁以上
Min Students: 6/class	班级人数: 6
Language: Chinese	语言: 中文
Time: 3:45-4:30pm	时间: 下午 3:45-4:30
Cost: 1320 RMB (6 classes)	费用: 1320 元 (6 课时)

Established in 2009, Firepower International Swimming Club is initiated in providing high profile professional swimming training for adolescents and teenagers. Aimed at young swimmers to develop their love of the sport, this club also intends to foster speed and courage in the water, equipping children with a systematic orientation into swimming. We inspire potential, building kids' confidence. The Beginner course is divided into 3 levels. Students will learn from Level 1- Level 3 to enhance water confidence and water balance, breathing techniques, diving and floating, and learning freestyle stroke.

火力国际游泳俱乐部成立于 2009 年，俱乐部是为青少年和青少年提供高水平游泳训练专业而开设的。俱乐部以年轻人热爱比赛、培养速度和勇气为目标，以全方位、系统、科学为导向。我们有助于激发孩子的潜力，建立自信，赢得荣耀。初级课程分为 3 个阶段，学员将从 Level 1 - Level 3 的课程里学习增强水感和水中平衡，换气潜水漂浮，并学习自由泳泳姿。

Day: Tuesday	日期: 周二
Age Range: 3+ years	年龄: 3 岁以上
Min-Max Students: 6 -10/class	班级人数: 6 -10
Language: Chinese /English	语言: 中文 / 英文
Time: 3:45-4:30pm	时间: 下午 3:45-4:30
Cost: 2440 RMB (Include uniform)	费用: 2440 元 (包含服装)
Classes: 14 classes	课时: 14 节

Taught by ClubFootball's full-time FA/UEFA-qualified professional coaches from the UK, this course gives boys and girls an introduction to "the beautiful game". Sessions teach fundamental skills in a positive and nurturing environment, and fair play and respect for team-mates, opponents, and officials are emphasized. CF's 'ball-per-child' policy ensures maximum enjoyment and engagement.

万国群星足球课全部由来自英国的职业教练执教，每个教练都有英国足协和欧洲足协联盟的执教证书。我们的足球课程能够将所有男孩子和女孩子们带入足球这项充满魅力的运动中来。在课程中，教练会创造一个积极并充满教育性的环境来教授基本的足球技巧，对于大年龄组的孩子们，也会培养他们对于比赛策略的理解和认识。课程中重点强调了公平比赛，尊重队友，对手和裁判的理念，另外万国群星“一人一球”的规定保证了小朋友们能最大程度上投入进去，玩的开心。

Day: Tuesday
 Age Range: 3-6 years
 Min Students: 5-15/class
 Language: Chinese /English
 Time: 3:45-4:30pm
 Cost: 2100 RMB (14 classes)

日期: 周二
 年龄: 3-6 岁
 班级人数: 5-15
 语言: 中文 / 英文
 时间: 下午 3:45-4:30
 费用: 2100 RMB (14 课时)

Drawing is a creative visual form of play. In this creative drawing course , we will introduce safe and versatile materials and methods from great artists like Milo and Yasunari Kusama to the children so that they will create a rich body of works such as graffiti, collage and sculpture through elements such as dots, lines and surfaces.

艺术其实是一场有趣的视觉游戏，除了传统的纸和笔，我们还会带着小朋友运用安全好玩的综合材料，学习其他艺术大师比如米罗、草间弥生是如何用点、线、面这些简单的元素，创作出涂鸦，拼贴，立体雕塑等丰富的作品。

Day: Tuesday
 Age Range: 4+ years
 Min-Max Students: 6 -15/class
 Language: Chinese
 Time: 3:45-4:30pm
 Cost: 2632 RMB (14 classes)

日期: 周二
 年龄: 4 岁以上
 班级人数: 6-15
 语言: 中文
 时间: 下午 3:45-4:30
 费用: 2632 元 (14 课时)

It aims to train children to improve their performance quality in a short period of time, enhancing their courage, improving their stage performance and vocal ability, and developing their confidence and comprehensive quality. A combination of classroom teaching with actual performance experience so that children can get learn and practice most effectively.

形体课程旨在训练孩子在短时间内提升形象气质，锻炼孩子的胆识，舞台表现力及掌控力的提升，培养他们的自信心及综合素质；把课堂教学和实际演出相结合，使孩子能够得到更多锻炼。

Day: Tuesday
 Age Range: 6+ years
 Min-Max Students: 2-7/class
 Language: Chinese
 Time: 3:45-4:30pm
 Cost: 5600 RMB (28 classes)

日期: 周二
 年龄: 6 岁以上
 班级人数: 2-7
 语言: 中文
 时间: 下午 3:45-4:30
 费用: 5600 元 (28 课时)

Twice a week we are going to learn new German words and mathematics. The children will learn words from topics like: Seasons, Clothes, Vehicles...

In this class the children will learn through games with different materials and they also will work on their German workbook.

* Requirement: basic knowledge of German is required

一周两次的德语课程，我们会学习新的德语词汇以及德国数学。孩子们会从诸如季节，衣服，交通工具等话题中学习单词。在课上，孩子们会运用不同的材料，通过游戏来学习。也会有相应德语书进行学习。

* 要求：需要有德语基础

Day: Wednesday
 Age Range: 4+ years
 Min-Max Students: 5-10/class
 Language: Chinese
 Time: 3:45-4:30pm
 Cost: 2240 RMB (14 classes)

日期: 周三
 年龄: 4 岁以上
 班级人数: 5-10
 语言: 中文
 时间: 下午 3:45-4:30
 费用: 2240 元 (14 节)

Taught by a real Shaolin Temple Kung Fu Master Leo himself! As seen on TV; on the BBC in the UK and on NBC in the USA!!!! Fitness can be fun, particularly when the participant thinks it's a game. As kids just want to have fun, the aim of this class is to show children how to enjoy creative physical exercise, which will improve their health and fitness and foster a positive attitude towards fitness for life. With aspects of Kung-Fu fitness, fitness games and an introduction to basic components of fitness, this class aims to improve on agility, balance, flexibility and core strength.

来自正宗少林寺功夫老师的真传（登陆过英国 BBC 和美国 NBC 电视）！健身可以变得充满乐趣，特别是作为一种游戏。玩是孩子们的天性，此课程向孩子们展示如何热爱这门具有创造性的体育锻炼，从而增强体质并培养其终生积极参与健身的心态。课程设置功夫健身，健身游戏和健身基本常识的介绍，达到锻炼孩子的敏捷度，平衡性，灵活性和自身力量。

Day: Wednesday
 Age Range: 4+ years
 Min-Max Students: 5-15/class
 Language: Chinese
 Time: 3:45-4:30pm
 Cost: 2240 RMB (14 classes)

日期: 周三
 年龄: 4 岁以上
 班级人数: 5-15
 语言: 中文
 时间: 下午 3:45-4:30
 费用: 2240 元 (14 课时)

Chinese Painting has a history of more than 2000 years. Whether in ancient China or present day, traditional Chinese brush painting is always the expression of a person's inner world. We will study Chinese painting from basic skills learning through to the new way of exploring the art. Try to catch and feel the special calm and harmony within this beautiful art form.

中国画乃中国传统文化的国粹之一。学习中国画的优势体现在对孩子性格和气质的培养上。独到的中国式审美在培养孩子们的观察力、耐心及秩序感等方面的作用独树一帜。每一种毛笔，每一份纸张，每一种颜料都经过精心细致的挑选，不同主题的营造，不同材质的选择，不同呈现的体验，都赋予我们国画课独特的气质与收获。从传统的基本技法到新颖的变化更新，再到经典艺术风格的体验，课程不是一次简单的勾勒，更是国画之美的领悟与感受。

Day: Wednesday
 Age Range: 3+ years
 Min-Max Students: 5-15/class
 Language: Chinese/English
 Time: 3:45-4:30pm
 Cost: 2100 RMB (including all the materials)
 Classes: 14 classes

日期: 周三
 年龄: 3 岁以上
 班级人数: 5-15
 语言: 中文 / 英文
 时间: 下午 3:45-4:30
 费用: 2100 元 (包括所有材料)
 课时: 14 节

Robotics class is the combination of fun and science. Making different kinds of robots will help students build their imagination, enhance concentration, ability to plan, and cultivate their comprehensive quality. We try to come up with an idea of a cool interactive robotic toy that also develops children's logical thinking.

创客机器人课程，将科学与娱乐紧密结合。机器人的组装及调试过程中能充分挖掘孩子们的想象力，帮助他们集中注意力，有益于他们的逻辑思维能力及计划编制能力等全方面素质的提高。从规定情境，规定拼接，连接的方法，到自由发挥的再创造。运用他们独特的创造力，来完成一个个与众不同的机器人作品。

Day: Wednesday	日期: 周三
Age Range: 3+ years	年龄: 3岁以上
Min-Max Students: 3-8/class	班级人数: 3-8
Language: Chinese/English	语言: 中文 / 英文
Time: 3:45-4:30pm	时间: 下午 3:45-4:30
Cost: 2100 RMB (including all the materials)	费用: 2100 元 (包括所有材料)
Classes: 14 classes	课时: 14 节

Children need as many opportunities as possible to optimise brain development and increase physical potential before they go to school. KinderGym provides a safe environment for children to develop physical skills in a fun and playful way, at their own rate. We offer children a program into fundamental movement; ensuring they can experience a wide range of movement activities and be encouraged to think, create, construct and solve problems with their own bodies. While developing co-ordination and self-esteem, Kinder Gymnastics program assists in your child's physical, social and cognitive development. We will focus on the following apparatus: Floor, Beam, Vault, etc. Enhances co-ordination and agility, for body awareness and balance. Develops posture and confident body movement.

幼儿在升入小学前需要尽可能多的优化大脑发展和增进身体潜能，幼儿体操提供了一个适合幼儿的安全和轻松愉快的环境去发展孩子们的身体机能。我们的幼儿体操课将会提供基本的体能和技巧练习，通过各种各样的体操内容练习和器械搭配来鼓励孩子们思考，创建，构造和解决问题，同时还有协作和自信能力的培养。幼儿体操是辅助孩子身体发展，社交发展和认知发展的重要手段。我们将会以下的器械为主：自由操包括辅助垫子的搭配使用，平衡木，跳箱等。增强学员身体平衡性、协调性和灵活性，塑造良好体能和体态，锻炼力量和柔韧性。

Day: Thursday	日期: 周四
Age Range: 5+ years	年龄: 5岁以上
Min-Max Students: 4-10/class	班级人数: 4-10
Language: English	语言: 英文
Time: 3:45-4:30pm	时间: 下午 3:45-4:30
Cost: 2940 RMB (including all the materials)	费用: 2940 元 (包括所有材料)
Classes: 14 classes	课时: 14 节

The course aims to develop students' creativity and communication skills during performance and enhances children's confidence through the study of poetry, prose and drama. Through the interesting and creative class, we can improve students' confidence and develop their professional performance skills.

该课程旨在通过对诗歌散文和戏剧的学习，培养学生在表演时的创造力和交流能力，增强孩子的自信心。通过充满趣味性和创意性的课堂，提高学生的自信，同时培养其专业的表演技能。

Day: Thursday
Age Range: 5+ years
Min-Max Students: 8 class
Language: Chinese
Time: 3:45-4:30pm
Cost: 1260 RMB (6 classes)
Trial class: 210RMB

日期: 周四
年龄: 5 岁以上
班级人数: 8
语言: 中文
时间: 下午 3:45-4:30
费用: 1260 元 (6 课时)
试课费用: 210 元

Established in 2009 Firepower International Swimming Club is initiated in providing high profile professional swimming training for adolescents and teenagers. Aimed at young swimmers to develop a love for the sport, we intend to foster speed and confidence in the water. We help with inspiring your potential and building kids' confidence. Students will learn Level 4, learning more advance kinds of swimming strokes.

火力国际游泳俱乐部成立于 2009 年，俱乐部是为青少年和青少年提供高水平游泳训练专业而开设的。俱乐部以年轻人热爱比赛、培养速度和勇气为目标，以全方位、系统、科学为导向。我们有助于激发孩子的潜力，建立自信，赢得荣耀。学员将开始 Level 4 课程，学习第二种泳姿。

Day: Thursday
Age Range: 4+ years
Min-Max Students: 5-15/class
Language: Chinese/English
Time: 3:45-4:30pm
Cost: 2240 RMB (14 classes)

日期: 周四
年龄: 4 岁以上
班级人数: 5-15
语言: 中文 / 英文
时间: 下午 3:45-4:30
费用: 2240 元 (14 课时)

The courses are mainly focused on discovering the fascination of the universe and space with easy, unique, and hands-on experienced projects. This is the course that promises loads of fun for sky lovers of all ages. The class is also a good way to help students obtain a good understanding of our living space as well as helping the students grasp the concept of the vastness of our universe.

我们的星空探秘课程会利用一些简单而又独特，并能亲自动手体验的方式来帮助各个幼儿年龄层层的孩子们发现天文学的魅力，帮助孩子们了解太空中无数类似我们的太阳系一样的星系，以此带领孩子们深入探寻广阔无垠的宇宙，探寻宇宙中的无数星球。诸如人类已知的星球的大小、太阳系的构成、神秘月球的暗面、太阳的核心、木星的那些“月亮”、冰花两重天的金星等等问题，都等待我们去发现，去寻找，去探索。新一期的星空探秘，让我们以了解外星人为入点，从远古的故事，到人类探索各个星系，星球的发现，去了解一个不一样的宇宙世界！

Day: Thursday
 Age Range: 3-6 years
 Min-Max Students: 4-12/class
 Language: English
 Time: 3:45-4:30pm
 Cost: 2380 RMB (14 classes)

日期：周四
 年龄：3-6岁
 班级人数：4-12
 语言：英文
 时间：下午 3:45-4:30
 费用：2380 元 (14 课时)

Happy is the most natural state of children. They are open, curious and energetic. It seems they only exist to give and receive love and kindness. However, sometimes their state will be affected by their environment, causing them to lose balance, and to struggle with friendships and tasks, which will inhibit their ability to enjoy the happiness that belongs to them. Yoga has proved again and again to be able to bring peace and happiness to people for thousands of years.

Incy Wincy kids yoga respects children as individuals and incorporates their natural personality and age into the design of each class, for a fun and relaxing experience. It combines yoga harmoniously with their everyday activities, play, communication and rest. The goal is to convey the benefits of yoga to them naturally, which will help them to grow healthy, and learn how to positively release energy and express their personality. Incy Wincy

儿童瑜伽在充分尊重孩子天性的基础上，将瑜伽的练习融入他们最熟悉的日常的活动、嬉戏、社交和休息当中，非常自然而且巧妙地将瑜伽的好处传递给他们，帮助他们健康地成长，学会释放并且享受自己的天性。

Day: Thursday
 Age Range: 3+ years
 Min-Max Students: 5-15/class
 Language: Chinese/English
 Time: 3:45-4:30pm
 Cost: 2240 RMB (14 classes)

日期：周四
 年龄：3岁以上
 班级人数：5-15
 语言：中文 / 英文
 时间：下午 3:45-4:30
 费用：2240 元 (14 课时)

We love learning about animals. In fact, we believe most kids enjoy learning about animals, especially when they can really see them and touch them. We will explore the animal kingdom through fun hands-on activities as well as great animal books. Teaching your children what different types of animals are around us and close to us and how they can have an interactive life with people.

孩子们都喜欢动物，尤其是当孩子们可以亲身看到，体验到，感觉到可爱动物们的时候。不同的课程主题，不同的动物，不同的体验与互动环节，使孩子们进一步了解动物与人，动物与环境，以及动物本身的奇特之处。丰富内容的手工更辅助孩子们对于主题的了解与记忆。喜欢可爱的动物们，从而喜爱我们的大自然。

Day: Thursday
 Age Range: 6+ years
 Min-Max Students: 5-10/class
 Language: Chinese
 Time: 3:45-4:30pm
 Cost: 2100 RMB (14 classes)

日期：周四
 年龄：6 岁以上
 班级人数：5-10
 语言：中文
 时间：下午 3:45-4:30
 费用：2100 元 (14 课时)

Basketball is a collaborative and competitive activity. It nurtures children's strong will, teamwork spirit, and good psychological quality. At the same time, it equips children with the awareness of fairness and sports culture.

Through the curriculum, students can master professional knowledge and skills of basketball. Three aspects of knowledge will be imparted in the curriculum:

1) theoretical knowledge 2) basketball skills 3) strategic study. The sport itself requires the player to possess abilities of running, jumping and ball-tossing. Playing basketball benefits the body and psychological health of students, motivates their growth and development and enhances their physical health.

篮球是一项有集体性和对抗性特点的运动，通过篮球运动可以培养孩子坚强的意志品质，团结协作的精神，良好的心理因素，公平竞争意识和良好的体育文化修养。通过本课的学习能够让孩子基本掌握专业知识和技能。本课主要授课形式有三种：1. 理论知识，2. 技术练习，3. 战术学习。篮球运动需要运动者具备：跑、跳、投等多种运动技能。通过学习，可以活跃学生身心，促进身体正常发育，提高技能素质，增强体质。

Day: Friday
 Age Range: 6+ years
 Min-Max Students: 2-7/class
 Language: Chinese
 Time: 3:45-4:30pm
 Cost: 5600 RMB (28 classes)

日期：周五
 年龄：6 岁以上
 班级人数：2-7
 语言：中文
 时间：下午 3:45-4:30
 费用：5600 元 (28 课时)

Twice a week we are going to learn new German words and mathematics. The children will learn words from topics like: Seasons, Clothes, Vehicles...

In this class the children will learn through games with different materials and they also will work on their German workbook.

* Requirement: basic knowledge of German is required

一周两次的德语课程，我们会学习新的德语词汇以及德国数学。孩子们会从诸如季节，衣服，交通工具等话题中学习单词。在课上，孩子们会运用不同的材料，通过游戏来学习。也会有相应德语书进行学习。

* 要求：需要有德语基础

Day: Friday
Age Range: 3+ years
Min-Max Students: 5-15/class
Language: Chinese/English
Time: 3:45-4:30pm
Cost: 2100 RMB (14 classes)

日期: 周五
年龄: 3 岁以上
班级人数: 5-15
语言: 中文 / 英文
时间: 下午 3:45-4:30
费用: 2100 元 (14 课时)

Gardening Science Classroom offers creative and playful activities which give students a whole year's worth of garden-based learning fun projects. Come rain or shine, and whatever the season, there are ideas we can use to give your children a connection to nature all year round. This class comprehends everything about vegetative seasons and will help students to learn, to experience, to observe, to record and to further their knowledge of nature all around us. Join us, we'd love for you to share how your children discover and explore "The world of Plants".

植物科学绿色来袭。我们的植物奥秘与园艺科学课程，将为孩子们带来极富创造力的园艺趣味活动，让孩子们尽享一整年的植物主题的乐趣。不论是春日丝雨还是夏日骄阳，抑或是秋日暖风和冬日瑞雪，我们总有不一样的好主意，让您的孩子与自然科学亲密接触。课程同时涵盖了植物生长的方方面面，让孩子们去学习，体验，观察，记录大自然中植物科学的点点滴滴，延展和延伸他们的绿色知识。来吧，让我们一同分享发现和探索植物奥秘的快乐！

Day: Friday
Age Range: 5+ years
Min-Max Students: 8-15/class
Language: Chinese
Time: 3:45-4:30pm
Cost: 2940 RMB (including all the materials)
Classes: 14 classes

日期: 周五
年龄: 5 岁以上
班级人数: 8-15
语言: 中文
时间: 下午 3:45-4:30
费用: 2940 元 (包括所有材料)
课时: 14 节

We lead our children to learn to think for themselves and to present their creative ideas through hands-on production. This course introduces a world-class safety micro-machine tool from Austria, which has been certified by the European Union as the most suitable safety machine tool for children. Let the children begin to experience and develop the right side of the brain. In addition, we will pay more attention to art creation in the STEAM education, with the sound and light matching of the electronics course. After the fun course is over for the whole semester, children will bring their favorite works home to share with their parents.

我们引导孩子学会独立思考，并通过动手制作作品展现自己的创意构想，课程引进奥地利优耐美世界级安全微型机床，经欧盟认证最适合儿童使用的安全机床，让小朋友动手体验开发右脑，注重 STEAM 的美术创作，与电子课程的声光搭配，在整学期的趣味课程后，小朋友将携带自己的得意作品回家与家长共同分享。

Day: Friday
 Age Range: 3-6 years
 Min-Max Students: 10-12/class
 Language: Chinese
 Time: 3:45-4:30pm
 Cost: 3080 RMB (including uniform)
 Classes: 14 classes

日期: 周五
 年龄: 3-6 岁
 班级人数: 10-12
 语言: 中文
 时间: 下午 3:45-4:30
 费用: 3080 元 (包括服装)
 课时: 14 节

UPRO Education Group (UPRO) is a professional sports education platform to serve kids under seven years old. Being a member of National Association for the Education of Young Children and working with the most advanced sports education institutions in US, UPRO is using American Standard Youth Sport Education lesson system, focusing on teaching American Sports ethics. Baseball is a kind of sport that combines wisdom, courage, fun and cooperation. Unlike other power-type and competitive outdoor sports, in the baseball field, children can not only highlight their individual abilities, but also pay attention to the team cooperation tactics. In the course, as long as they find a suitable position, they can enjoy the fun. Baseball has a strong sense of ritual, which fosters children's confidence, courage, tenacity, cooperation, and leadership.

UPRO 是专业的七岁以下儿童美式体育教育平台，使用标准的美式儿童体育教育课程教案，棒球是一项集智慧与勇敢、趣味与协作于一体的集体运动项目。跟其他力量型和竞技性的户外运动不同，在棒球场上，孩子们既能凸显个人能力，又要讲究集体战术配合，在球场中只要找到合适的位置，就能发挥所长。棒球有很强的仪式感，运动中培养孩子们自信、勇气、坚韧、协作、领导力。

Day: Friday
 Age Range: 5+ years
 Min-Max Students: 6-15/class
 Language: Chinese
 Time: 3:45-4:30pm
 Cost: 2912 RMB (14 classes)

日期: 周五
 年龄: 5 岁以上
 班级人数: 6-15
 语言: 中文
 时间: 下午 3:45-4:30
 费用: 2912 元 (14 节)

The tambourine is a large type of drum, a percussion instrument. Through the tambourine course, students can have a preliminary understanding of rhythm, so that children can achieve the rhythm in their hearts as well as the melody.

手鼓是鼓中的一个大类别，是一种打击乐器。通过手鼓课程让学生对节奏的类型以及节奏的种类有初步的了解，让孩子们做到心中有旋律的同时心中也有节奏。